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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over het niet
(kunnen) afdragen van geïncasseerde
auteursrechten door Buma/Stemra
aan rechthebbenden. (Ingezonden
2 juni 2009)

1
Is het waar dat Buma/Stemra door de
kredietcrisis 10,4% van de ruim
140 miljoen euro aan geïncasseerde
(auteurs)rechten niet kan afdragen
aan de rechthebbenden?1

2
Bent u van mening dat de collectieve
beheersorganisaties niet zouden
moeten beleggen met gelden die
moeten worden doorbetaald aan
rechthebbenden?

3
Bent u van oordeel dat de wet zal
moeten worden gewijzigd om dit
gebruik van derdengelden onmogelijk
te maken?

1 Financieel jaarverslag 2008 Buma/Stemra.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 25 juni
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Teeven
(VVD) van uw Kamer aan de minister
van Justitie over het niet (kunnen)
afdragen van geïncasseerde
auteursrechten door Buma-Stemra
aan rechthebbenden (ingezonden

2 juni 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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